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MOTIE VREEMD AAN DE ORDE VAN DE DAG 

De gemeente raad bijeen in de vergadering van  14 februari 2017 

Overwegende dat: 

ingevolge de Waterwet het beveiligingsniveau van de Maas verhoogd moet worden van eens in de 

50 jaar naar eens in de 250 jaar een overstroming; 

het waterschap enkele voorlichtingsbijeenkomsten voor de buurtbewoners heeft georganiseerd, dat 

tijdens deze bijeenkomsten door het waterschap werd aangegeven dat het waterschap zo weinig 

mogelijk demontabele muren c.q. doorgangen wil hebben omdat dit te arbeidsintensief zou zijn;  

de buurtbewoners, de noodzaak van een verhoging inzien, maar dat ze het waterschap enkele 

alternatieven hebben aangeboden, die zowel een voldoende bescherming bieden alsook het 

toeristische karakter van de omgeving niet verstoren, dat de  alternatieven weliswaar duurder zijn, 

doch dat dit niet significant is; 
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het waterschap Arcadis heeft ingeschakeld om m.b.t. de vaste verhoging en de alternatieven een 

advies te geven uit dit advies blijkt, dat de alternatieven eenzelfde beschermingsniveau bieden dan 

een vaste verhoging van de kademuur; 

het waterschap desondanks heeft besloten om de huidige kader muur te verhogen met steen en dat 

de woningen pal aan de jachthaven i.p.v. een stenen verhoging een verhoging van glas krijgen  

geeft het college de opdracht 

 het waterschap verzoeken de ter visielegging in te trekken en de uitvoering van het reeds 

genomen besluit op te schorten; 

 het waterschap te verzoeken de kosten van de alternatieven expliciet te maken, rekening 

houdende met de bijdrage die het waterschap zou leveren bij een vaste verhoging van de 

kademuur; 

 de gemeenteraad, voor 1 maart, een totaal overzicht te verstrekken wat de vaste 

kadeverhoging de gemeente zal gaan kosten; 

 

De fracties Leudal Sociaal, D66, VVD, Ronduit Open, Samen Verder, CDA en Progressief Leudal. 


